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Czat z marszałkiem w sprawie lotniska

Zdecydowana większość internautów jest za budową lotniska w Obicach. Niepokoi ich
jednak fakt skąd wezmą się środki finansowe na tę ważną dla regionu inwestycję. Przez dwie
godziny na te i wiele innych pytań odpowiadali na czacie marszałek Adam Jarubas i
prezydent Wojciech Lubawski. Więcej na www.echodnia.eu
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